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Cu ocazia aniversării zilei dumneavoastră de naştere: Florin David și Dan 
Felician Faur, în numele comunităţii Parohiei Greco-Catolice „Sfântul 
Gheorghe”, vă dorim sănătate, fericire şi bucurii. Preoţii parohiei vor celebra 
o Sfântă Liturghie, în ziua aniversării.

 RUGĂCIUNE 
 O, Doamne, dacă voi vrea de bună voie, să împart harurile pe care le-am 
primit de la Tine cu fraţii mei, dacă mă voi arăta necesar faţă de cei din jurul meu, 
binevoitor, recunoscător, simţitor şi modest, voi răspândi pretutindeni mireasma 
carităţii Tale. Fă să fi u în stare nu numai să suport cu răbdare slăbiciunile fi zice şi 
morale ale fraţilor mei, ci înainte de toate, în măsura posibilităţilor, să le produc 
acestora uşurare prin servitudinea mea, iar prin cuvânt şi sfat bun, mângâiere. 
 Creează în mine o inimă plină de sensibilitate, pentru a fi  generos şi 
mărinimos nu numai faţă de rudeniile şi prietenii mei, ori faţă de cei care-mi 
fac bine şi de la care aştept vreun bine, ci faţă de toţi, ca din iubire faţă de Tine, 
să nu refuz niciodată, nici chiar duşmanilor mei, caritatea sub forma ajutorului 
material sau spiritual. Atunci voi fi  îmbogăţit cu cea mai bună mireasmă, pe 
care o voi turna nu numai pe Capul şi picioarele Tale, ci pe întreg Corpul Tău – 
Biserica ta. Amin. (După Sfântul Bernard)

RUGĂCIUNE CĂTRE FECIOARA DE LA FATIMA 
 O, Marie, Maica preaonorată a lui Dumnezeu și Maică plină de iubire 
față de oameni, ca răspuns la dorința pe care ai exprimat-o la Fatima, noi 
ne consfi nțim Inimii tale imaculate. Îți consfi nțim trupul și sufl etul nostru, țara 
noastră, casa, familia și toate lucrurile noastre, tot ce există în fi ința noastră și 
în jurul nostru.
  O, Inima neprihanită a Mariei, îți făgăduim că vom mărturisi pe față 
și totdeauna adevărul sfi ntei noastre credințe, că vom păstra toate poruncile 
lui Dumnezeu și ale Bisericii, că ne vom ruga pentru întoarcerea păcătoșilor la 
Dumnezeu, că vom ispăși păcatele și neglijențele altora. 
 Fecioara Rozariului de la Fatima, primește această consfi nțire ce o 
facem astăzi Inimii tale neprihănite, și dă-ne harul să rămânem credincioși în 
ea până la sfârșitul vieții noastre. Amin.



Oameni pentru oameni

Ce loc simbolic această scăldătoare a oilor! Astăzi când suntem în 
epoca imaginilor, ar merita să facem un exercițiu de imaginație pentru a 
surprinde atmosfera: sute sau poate mii de ochii scrutând cu avidă atenție 
cea mai mică mișcare a apei; mușchi încordați, tensionați, precum cei ai unui 
animal de pradă gata de atac, pregătiți să zvâcnească înspre apă la primul 
semn; curioși ce privesc mai de la distanță pentru a prinde învălmășeala 
generală și momentul miracolului, liberi să-și dea cu părerea și să analizeze. 
Ei bine, în toată această atmosferă să spui: „Doamne nu am om”?!? Dar e 
plin de oameni în jurul slăbănogului! Și totuși omul nostru e singur... Cât de 
actual e acest pasaj din evanghelie! „Doamne nu am om” strigă și bătrânii 
de astăzi care sunt singuri deși înconjurați de oameni afl ați la doar câteva 
ziduri distanță de ei. „Doamne nu am om” strigă pruncii abandonați în pân-
tecele mamelor sau prin spitale. „Doamne nu am om” strigăm într-un fel sau 
altul noi toți, fi indcă deși în mijlocul unei mulțimi, privim fi ecare dintre noi 
doar spre mișcare apei acestei lumi, nu de dragul vreunui înger sau al lui 
Dumnezeu, ci pentru a fi  primii sau mai degrabă singurii benefi ciari ai unei 
vindecări atât de râvnite. Dacă trebuie să dai din coate sau să mituiești, dacă 
e vorba despre o scăldătoare sau o bancă sau  o afacere interesantă, dacă e 
vorba de un înger bun sau unul rătăcit sau chiar unul din această lume, prea 
puțin contează. Vrem să avem totul, acum și aici, indiferent de costuri!

În această atmosferă intră Isus, adevăratul Înger al lui Dumnezeu. În 
apele lumii noastre se cufundă și le mișcă și noi toți putem intra după tul-
burare, pentru că prin Botez să fi m vindecați nu de bolile trupești, ci de cele 
sufl etești care ne împiedică accesul la viața veșnică. Și nu trebuie să stăm 
încordați pentru a ne asigura un loc în față, pentru că avem fi ecare vindeca-
rea noastră și locul nostru în inima lui Dumnezeu.

Astăzi, noi cei intrați în scăldătoare după tulburarea apei, vindecați 
prin apele Botezului, suntem chemați să fi m mâinile Domnului pentru cei 
de lângă noi. Nimeni, atunci când noi suntem prezenți  să nu fi e nevoit să-și 
strige disperarea: „Doamne nu am om”! Pe urmele Mântuitorului, în numele 
Lui, împreună cu El, să fi m oameni pentru oameni!
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